
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 5. september 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål AF
Vil ministeren – på baggrund af svaret på spørgsmål 349 - redegøre for, om
kommunerne har brugt færre eller flere penge til serviceudgifter over perio-
den, der spørges til i spørgsmål 349, herunder om løftet til kommunerne om
flere midler, som Socialdemokraterne gav før folketingsvalget i 2011, er blevet
indfriet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).

På udvalgets vegne

Camilla Hersom
formand
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